
Z Á P I S N I C A 
zo zasadania obecného zastupiteľstva konaného dňa 26. apríla 2023 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice 

 

Program: 

 

1. Otvorenie. 

2. Prerokovanie programu zasadnutia. 

3. Kontrola uznesení. 

4. Prerokovanie: 

- Žiadosť o finančný príspevok – Tábor mladých hasičov. 

- Sociálna situácia v obci, plnenie úloh – Komunitný plán sociálnych služieb 

- Žiadosť o dotáciu – MAS Hnilec – výber podopatrenia 

5. Rôzne: 

- Aktuálne informácie. 

- Iné. 

6. Návrh na uznesenia. 

7. Záver. 
 

K bodu 1:  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva( ďalej len „zasadnutie“) otvoril starosta Roman König, 

ktorý skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní 5 poslanci obecného zastupiteľstva (ďalej len 

„zastupiteľstvo“) a zastupiteľstvo je z uvedeného dôvodu uznášaniaschopné. Zasadnutia sa 

zúčastnil hlavný kontrolór obce ( ďalej len „HK“).  

 

K bodu 2: 

Starosta obce prečítal program zasadnutia s doplneniami. Program zastupiteľstvo schválilo. 

 

K bodu 3: 

Starosta obce informoval zastupiteľstvo o plnení uznesení č. 1/2023/2 a 3.  

 

K bodu 4: 

Starosta informoval zastupiteľstvo o žiadosti Mgr. Róberta Ďuricu a kolektívu CVČ Gelnica 

o finančný príspevok na Tábor mladých hasičov v dňoch 3.7. – 7.7.2023. Zastupiteľstvo 

schválilo príspevok v sume 100,- €. 

 

Starosta predložil zastupiteľstvu správu o sociálnej situácii v obci  a o plnení úloh v zmysle 

Komunitného plánu sociálnych služieb. Správu vzalo zastupiteľstvo na vedomie. 

 

Starosta požiadal zastupiteľstvo o vyjadrenie k možnosti predloženia projektu v rámci výzvy 

vyhlasovanej MAS Hnilec v rámci podopatrenia 7.5. K veci uviedol, že navrhuje vybudovanie 

odpočinkové cyklistické prístrešky s čím zastupiteľstvo súhlasilo. K veci bude potrebné 

vypracovať projektovú dokumentáciu a pripraviť žiadosť a ostatné podklady. 

 

K bodu 5: 

P. Oravec uviedol, že p. Ďorď a jeho situácia bude tiež problémom, ktorý by bolo potrebné 

riešiť. 

K veci uviedla p. Baranová, že v prvej rade by to mala riešiť jeho rodina. 
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Starosta uviedol, že p. Ďorďovi zabezpečil na základe jeho požiadavky opakovane uhlie 

a brikety na kúrenie. Zároveň mu poskytuje pomoc pri úhrade platieb za elektrinu a asistuje 

mu v súvislosti s lekárskou starostlivosťou.  

 

P. Oravec tiež navrhol riešiť možnosti zníženia rýchlosti na hlavej ceste cez obec. K danej 

veci starosta uviedol, že cesta je v majetku KSK. Ohľadom zníženia rýchlosti tiež uviedol, že 

je otázne, či by zníženie rýchlosti vodiči aj rešpektovali bez adekvátnej represívnej činnosti 

polície, ale uviedol, že preverí možnosť zníženia rýchlosti. 

 

P. Brutovská upozornila, že v obci sa stále pohybuje líška a ona sa obáva o zverené deti, za 

ktoré zodpovedá. 

 

Starosta uviedol, že kontaktoval poľovné združenie, ale v obci nie je možné vykonať odstrel 

zveri. 

 

K bodu 6: 

Starosta prečítal návrhy uznesení, ktoré boli zastupiteľstvom schválené. 

 

K bodu 7: 

Po schválení uznesení starosta ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Overovatelia zápisnice:  Mária Brutovská                                                           

  

 Ondrej Slavkovský                                     

 

Starosta obce:                 Roman König 


